

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
ADVANCED POWDER TECHNOLOGIES, LLC	10/28/2011
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Organization of the Russian Academy of Sciences, Institute of Strength Physics and Materials Science of Siberian Branch of the RAS (ISPMS SB RAS)
Street Address:	2/4 Akademicheskoy prospekt
City:	Tomsk
State/Country:	RUSSIAN FEDERATION
Postal Code:	634021
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	8033400
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(781)863-9931
Phone:	781-863-9991
Email:	maria.eliseeva@ghme.com
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Correspondent Name:	Maria M. Eliseeva
Address Line 1:	HOUSTON ELISEEVA LLP
Address Line 2:	420 Bedford St., Suite 155
Address Line 4:	Lexington, MASSACHUSETTS 02420
NAME OF SUBMITTER:	Maria M. Eliseeva
Total Attachments: 1 source=0177_0001US1_Assignment to a single owner#page1.tif	

CH \$40.00 8033400

ДОГОВОР ОБ УСТУПКЕ ПАТЕНТА

ПРИНИМАЯ ВО ВНИМАНИЕ, что ООО «ПЕРЕДОВЫЕ ПОРОШКОВЫЕ ТЕХНОЛОГИИ» («Передающая сторона»), офис которого зарегистрирован по адресу: пр. Академический 8/2, Томск, 634021, Российская Федерация, является собственником полных прав на патент США № 8,033,400 («Патент») и на изобретения, защищенные Патентом («Изобретения»), а также

ПРИНИМАЯ ВО ВНИМАНИЕ, что Учреждение Российской академии наук Институт физики прочности и материаловедения Сибирского отделения РАН (ИФПМ СО РАН) («Принимающая сторона»), офис которого зарегистрирован по адресу: пр. Академический 2/4, Томск, 634021, Российская Федерация, желает приобрести полные права на Патент и Изобретения в США и зарубежных странах;

НАСТОЯЩИМ ДОГОВАРИВАЮТСЯ, что за юридически действительное и достаточное встречное удовлетворение, получение которого подтверждается настоящим договором, с намерением быть юридически обязанным Передающая сторона передает Принимающей стороне полные права на Патент и Изобретения в США и зарубежных странах (включая, но не ограничиваясь этим, все переиздания, выделения, продолжения и расширения Патента, все права на действия, возникающие из этого Патента, все права на иски, вытекающие из обладания Патентом, все иски о возмещении убытков вследствие допущенных нарушений Патента, а также право на иски о взыскании убытков вследствие таковых нарушений), которые Принимающая сторона принимает и использует для собственных нужд и выгоды и может передать другим лицам (правопреемникам) в том же объеме и на тех же условиях, как если бы он был Передающей стороной и как если бы настоящий договор не был заключен.

В подтверждение чего я скрепляю собственноручной подписью настоящий документ, датированный числом, указанным рядом с моим именем.

Марат И. Лернер, Директор

Дата: 28 октября 2011

Я заявляю, что присутствовал при подписании настоящего договора вышеуказанным лицом.

Свидетель:

Галина В. Королькова

Дата: 28 октября 2011

ASSIGNMENT OF PATENTS

WHEREAS ADVANCED POWDER TECHNOLOGIES, LLC ("Assignor"), a company with offices at 8/2 Akademicheskyy pr., Tomsk 634021, Russian Federation, is the owner of the entire right, title, and interest to the United States Letters Patent No(s). 8,033,400 (the "Patent") and the inventions covered by the Patent (the "Inventions");

AND WHEREAS Organization of the Russian Academy of Sciences, Institute of Strength Physics and Materials Science of Siberian Branch of the RAS (ISPMS SB RAS) ("Assignee"), an institution with offices at 2/4 Akademicheskyy prospekt, Tomsk, 634021, Russian Federation, is desirous of acquiring the entire right, title, and interest in and to the Inventions in the United States and foreign countries and the Patent;

NOW THEREFORE, for good and valuable consideration, the receipt of which is hereby acknowledged, and intending to be legally bound hereby, Assignor hereby assigns and transfers to Assignee the entire right, title, and interest in and to the Inventions in the United States and foreign countries and the Patent, including but not limited to all reissues, divisions, continuations and extensions of the Patent, all rights of action arising from the Patent, all claims for damages by reason of past infringement of the Patent and the right to sue and collect damages for such infringement, to be held and enjoyed by the Assignee for its own use and benefit and for its successors and assigns as the same would have been held by Assignor had this assignment not been made.

In testimony of which I have executed this Assignment on the date indicated next to my name

Marat I. Lerner, Director
Dated: October 28, 2011

I declare that I did see the above-named individual sign this document in my presence.

Witness:

Galina V. Korolkova
Date: October 28, 2011

PATENT

RECORDED: 01/12/2012

REEL: 027524 FRAME: 0788